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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mikor lesz válasz a Szajol-Püspökladány vasútvonal kapcsán felvetett kérdésekre? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Fellegi Tamá s
nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . június 6-án kérdést tettem fel a Szajol-Püspökladány vasútvonal építésével
kapcsolatban, amely során irreálisan nagy költségek merültek fel . Akkor azt a választ kaptam
Fónagy János államtitkár úrtól, hogy az építkezéssel kapcsolatos iratokat nyilvánosságra
hozzák és a NIF valamint részemre írásban is eljuttatják. Ezzel szemben a mai napig nem
kaptam meg az ígért dokumentációt, és azok a NIF honlapján sem váltak elérhet ővé, így
továbbra sem támasztja alá részletes dokumentáció, költség-haszon elemzés az államtitkár i
válaszban elhangzott kijelentéseket, még mindig nem világos, hogy valójában miért kerül a
vonal kílométere több milliárd forintba egy 67 km-es két sínpályás szakaszon .

A fentiek után teszem fel azt a kérdést, hogy mikor hozzák nyilvánosságra az iratokat ,
amelyekből kiderülhet az adófizet ők számára, mire és miért költ el az állam háro m
völgyhídnyi összeget?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . október 24 .
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